



For Immediate Release
MEDIA NOTE

September 2, 2013

USAID Contributes Nearly \$1.1 Million for Immediate Relief Efforts in Flood-Affected Areas in Sudan

Since early August, USAID's Office of U.S. Foreign Disaster Assistance (USAID/OFDA) has provided nearly \$1.1 million in total to partners who are engaged in immediate relief efforts in flood-affected areas in Sudan. This USAID/OFDA funding includes the funds previously provided as an immediate response to the International Federation of Red Cross and Red Crescent Societies (IFRC) and the Sudanese Red Crescent Society (SRCS), which enabled rapid assessments and immediate relief for affected communities. USAID/OFDA also provided funds through Catholic Relief Services to a local partner, the National Organization for Services and Development, to promote hygiene awareness and improve sanitation services and facilities for approximately 7,000 people in Khartoum's flood-affected Karari Locality. USAID/OFDA has recently provided an additional \$1 million to IFRC, which they can draw upon to support SRCS's humanitarian response to the floods.

Beyond this \$1.1 million in funds provided as a direct response to the flood emergency, the U.S. Government provides ongoing support to many international agencies to help meet the humanitarian needs of populations across Sudan. This includes funding for the U.N. Office for the Coordination of Humanitarian Affairs (OCHA), the Office of the U.N. High Commissioner for Refugees (UNHCR), the U.N. World Health Organization (WHO), and the U.N. Children's Fund (UNICEF), as well as the International Committee of the Red Cross (ICRC) and several international non-governmental organizations. To date in Fiscal Year 2013, the U.S. Government has provided more than \$253 million for humanitarian activities in Sudan.

بيان صحفي

سبتمبر 2013/2

تمويل الوكالة الامريكية الدولية لجهود الاغاثة الفورية في الاماكن المتضررة من السيول في السودان بحوالي 1,1 مليون دولار امريكي

مول مكتب مساعدات الولايات المتحدة للكوارث الخارجية التابع للوكالة الأميركية للتنمية الدولية باكثر من 1,1 مليون دولار امريكي منذ أوائل أغسطس لشركائها العاملين في جهود الإغاثة العاجلة للمناطق المتضررة من الفيضانات في المناطق المتضررة من السيول في السودان. يتضمن هذا التمويل مبلغ قدره 50,000 دولار امريكي قام المكتب بتقديمه لاتحاد جمعيات الصليب والهلال الاحمر الدولي و جمعية الهلال الاحمر السوداني للتقييم السريع والاغاثة الفورية للمجتمعات المتأثرة من جراء السيول. كما قامت الوكالة من خلال وحدتها للكوارث بتقديم مبلغ قدره 26 الف دولار امريكي عبر منظمة الاغاثة الكاثوليكية ولشريكها المحلي المنظمة القومية للخدمات والتطوير، لتعزيز الوعي الصحي وتحسين الخدمات ومرافق الصرف الصحي لحوالي 7,000 شخص في الاماكن المتضررة من الفيضانات في محلية كرري. كما وفرت الوكالة مبلغ قدره مليون دولار لاتحاد جمعيات الصليب والهلال الاحمر الدوليين وجمعية الهلال الاحمر لتأمينها من مساعدة الهلال الاحمر السوداني للاستفادة من هذه الاموال في الاستجابة للاحتياجات الانسانية للمتضررى الفيضانات.

هذا، وبالإضافة للـ 1,1 مليون دولار التي خصصت للتمويل والاستجابة المباشرة للفيضانات، تساهم حكومة الولايات المتحدة بالدعم المستمر للعديد من الوكالات الدولية لتلبية الاحتياجات الإنسانية للسكان في جميع أنحاء السودان. يشمل التمويل مكتب الامم المتحدة لتنسيق الشؤون الإنسانية، ومكتب المفوض السامي للاجئين، منظمة الصحة العالمية للأمم المتحدة (منظمة الصحة العالمية)، وصندوق الأمم المتحدة للطفولة (اليونيسيف)، وكذلك الاتحاد الدولي للصليب الأحمر والعديد من المنظمات الدولية الغير حكومية. حتى الآن، قدمت حكومة الولايات المتحدة أكثر من 253 مليون دولار للأنشطة الإنسانية في السودان في السنة المالية لهذا العام.